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Abstract (en)
Device for boots, particularly for motorcycling, the inner casing of which is capable of custom-fitting to (matching the shape of) the foot, particularly at
certain points, and which makes it possible to protect the said points against possible impacts. It includes, enclosed between the lining and the upper
(1), at least one deformable casing (4, 5) containing a fluid product with high viscosity and custom-fitting to the foot through the pressure exerted by
a second casing (2) which can be inflated with air and externally covering over the said first casing (4, 5). <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif de botte, notamment pour la pratique de la moto, dont l'enveloppe intérieure est apte à épouser la forme du pied, particulièrement en
certains points, et qui permet de protéger lesdits points contre d'éventuels chocs. Il comporte, emprisonnée entre la doublure et la tige (1), au moins
une première enveloppe déformable (4, 5) renfermant un produit fluide de viscosité élevée et épousant la forme du pied sous la pression exercée
par une seconde enveloppe (2) gonflable à l'air et recouvrant extérieurement ladite première enveloppe (4, 5). <IMAGE>
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